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 Referat generalforsamling, den 24. maj 2023 

Redningshunden-Danmark (RDA) 
 

 
Generalforsamlingen blev afholdt via messenger. 

 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Formandens beretning 

3. Fremlæggelse af regnskab 

4. Fastsættelse af kontingent for 2024, bestyrelsen foreslår at kontingentet fortsætter 

med kr. 100 for passive, kr. 250 for aktive og kr. 400 for husstande 

5. Indkomne forslag 

6. Valg af bestyrelse 

a) Valg af forperson, Ida Bårris som er villig til genvalg (på valg i ulige årstal) 

b) Valg af 1 bestyrelsesmedlem, Lotte Jensen og hun modtager genvalg.  

c) Valg af 2 suppleanter 

7. Valg af revisor 

8. Eventuelt 

 

Ad. 1 Ida Bårris blev valgt som dirigent og Helle Jensen som referent. Generalforsamlingen 

er lovligt indkaldt via mail. Og der deltog 8 medlemmer. 

 

Ad. 2 Ida Bårris fremlagde forpersonens beretning 2022.  

 

 
 

   

 Beretningen blev godkendt.  

 

Ad. 3 Regnskabet blev fremlagt af Helle Jensen.  

  

 Der var et spørgsmål mht. pris på prøverne i forhold til hvad det kostet og hvad vi 

f.eks. får af tilskud fra IRO. Men vi får lidt i tilskud for bestået prøver og pt. giver 

prøverne altid underskud. Det vil jo hjælpe hvis vi fik flere dommere uddannet fordelt 

over landet, så der ikke var så store kørselsomkostninger.  

  

Regnskabet blev godkendt. 

 

Ad. 4 Kontingent 2024.  
Bestyrelsen foreslår at kontingentet fortsætter med kr. 100 for passive, kr. 250 

for aktive og kr. 400 for husstande. Forslaget godkendt 
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Ad. 5 Der er ingen indkomne forslag 

 

Ad. 6 a. Ida Bårris blev genvalgt som kasserer          

b. Lotte Jensen blev genvalgt som bestyrelsesmedlem 

  

c. Karina Højer og Karina Liebak blev valgt som suppleanter. 

 

Ad. 7 Michael Jensen blev genvalgt som revisor 

 

Ad. 8 Eventuelt 

- Afholdelse af prøver. Det er en udfordring mht. forhindringer i forbindelse med 

afholdelse af prøver. Kan de evt. lånes og læses, for så vil det være nemmere at 

afholde prøver flere forskellige steder. Hængebroen er lidt en udfordring.  

RDA har lige købt 2 tunneler, en til Sjælland og en til Jylland.  

Men måske det kan være muligt at låne af de lokale, da RDA pt ikke ejer 

forhindringer…og hvis RDA ejer, hvor skal de så placeres?  

Hvis der nu var nogle lokale grupper, som kunne være interesseret i prøverne, så 

vil det jo være mere oplagt at få sat mere fokus på og nemmere så at få lavet nogle 

forhindringer lokalt.  

F.eks. spor kunne måske være interessant for andre?  

Det vil være godt med flere medlemmer og mere interesse for vores prøver, for det 

vil kunne give mange flere kurser og prøver. Men det kræver at forhindringerne er 

der, så man kan træne det. En ting er en video, men folk melder sig ikke til noget, 

som de ikke har mulighed for træne.  

Det vil være rart hvis man bare kunne få folk (fra andre klubber) til at se og prøve 

V-prøverne…og der er forhindringerne rimelig nemme at overse og selv kunne 

træne. Og som tiden er så er forhindringerne nok lige noget som folk kunne synes 

var interessant.  

Derudover er det også vigtigt at få informeret om, at det er et sportsprogram, og at 

det f.eks. ikke kræver kontrakt med styrelsen. Så det vil være godt, at vi kunne 

vise os selv lidt frem for de andre hundesportsgrene.  

Det vil jo være rart hvis vi skulle til at have udtagelse til VM, hvor vi i dag kun har 

1 deltager i hver disciplin, da der er kommet så mange NRO’er rundt omkring. En 

gang havde vi 4 pladser i ruin, 2 i spor og 2 i rundering.  

FCI VM var vist næste år planlagt i Holland, men det er vist pt. usikkert, så det 

skal vi lige holde os orienteret om.  

IRO VM er næste år i Østrig.  

RDA sagde nej til prøve i April fordi der samme weekend var prøve i Varberg, så 

den prøve blev flyttet til en anden weekend. Men ellers så er det bare at byde ind, 

for så skal vi nok prøve at få tingene til at lykkedes.  

Og hvis nogen har ideer til PR for RDA, så sig endelig til, så vil vi gerne prøve at 

få det til at lykkedes.  
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Måske en ide med informationsmøde på teams, så vil det være nemmere at få 

interesserede til fra hele landet. Så kunne man måske få nogle grupper i gang rundt 

omkring.  

Generelt er forhindringerne den store udfordring rundt omkring….en ting er at få 

lavet det, det bør kunne lade sig gøre. Men de skal jo også opbevares et sted?  

Komplet set fra Østrig koster 3.000 euro…men hængebroen derfra er meget let og 

meget levende.  

RDA vil nok gerne være behjælpelig med at finde ud af hvordan vi kan løse det, 

specielt, så forhindringerne kan pakkes og flyttes til et andet sted, til f.eks. prøver 

eller kurser.  

  

 

 

 

  

  


	Dagsorden

